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§ 5 
Medborgarförslag om Beachvolleybollplaner i 
Vasaparken  
NORR 2021/371 
 

Beslut  
Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
  
Sammanfattning 
Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 
2021-09-03. 
  
Medborgarförslaget handlar om att anlägga fyra stycken 
beachvolleybollplaner intill Vasaparkens fotbollsplan. 
Medborgarförslaget pekar på behovet hos en sport som har få ytor 
idag och är väl underbyggt med goda motiveringar till varför det 
behövs samt visar tydligt i karta vart man tänker sig en placering. 
  
Beachvolleybollplaner skulle innebära att parkens grönyta minskar 
och att användningen av ytan inte blir flexibel som idag samt att 
övriga gräsytor skulle få ett ökat slitage. Förvaltningen har att väga 
olika intressen och skapa en fungerande helhet. I det här fallet 
förordar förvaltningen att behålla den öppna gräsytan då den 
används för bland annat spontana lekar, träning och picknick. 
  
Möjligheter till idrott och aktivitet skapar en vilja att besöka 
Vasaparken året om där besökstrycket redan idag är på gränsen till 
vad parkens nuvarande utformning tolererar för att förbli attraktiv. 
  
Förvaltningen menar att det är viktigt att uppmuntra till hälsa och 
rörelse där beachvolley kan vara en del och tar med sig förslaget för 
kommande stadsutvecklings- och investeringsprojekt där 
beachvolley kan bli ett välkommet inslag. 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 NORR 2021/371-4 (Godkänd - R 1) Medborgarförslag om 
beachvolleyplaner i Vasaparken 

 NORR 2021/371-1 Medborgarförslag Beachvolleybollplaner 
i Vasaparken 
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